

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB PESTICIDES &amp; VETERINARY DRUGS MFG. CO. Date: 17-03-2026 03:05:44 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية التاريخ: 17-03-2026 03:05:44 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of THE ARAB PESTICIDES &amp; VETERINARY DRUGS MFG. CO. cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 06-04-2026 at zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 06-04-2026 الساعة 12:00 في zoom وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>First: Approval to increase the company's capital by (8,500,000) Jordanian Dinars per share, bringing the company's capital to twenty-five million Jordanian Dinars per share instead of sixteen and five hundred million Jordanian Dinars per share, through: • Distribution of bonus shares worth (3,500,000) Jordanian Dinars to the shareholders. • A private placement to the company's shareholders worth (5,000,000) Jordanian Dinars at a price of one Jordanian Dinar per share and without a premium. • Addition of new objectives: 1. Other technical testing and analysis activities (712009). 2. Veterinary laboratories (750040). 3. Storage for the company's purposes (521018). 4. Manufacturing growth regulators, fertilizers, and enrichments (202130) 5. Manufacturing fertilizers (nitrogen and phosphate) (201210) Second: Amending the contract and articles of association to conform to the latest amendment.</p>	<p>اولا: الموافقة على زيادة رأس مال الشركة بقيمة (8.500.000) دينار اردني/سهم وذلك ليصبح راس مال الشركة خمسة وعشرون مليون دينار اردني/سهم بدلا من ستة عشر وخمسة مليون دينار اردني/سهم وذلك عن طريق: • توزيع اسهم مجانية بقيمة (3,500,000) دينار على السادة المساهمين. • اكتتاب خاص لمساهمي الشركة بقيمة (5,000,000) دينار وبسعر دينار واحد للسهم وبدون علاوة اصدار. • اضافة غايات جديدة: 1. أنشطة الاختبارات والتحليل التقنية الأخرى (712009). 2. المختبرات البيطرية (750040). 3. تخزين لغايات المنشأة (521018). 4. صنع منظمات ومخصبات النمو ومخصباته (202130). 5. صنع الأسمدة (النيتروجينية والفوسفاتية) (201210) ثانيا: تعديل العقد والنظام الاساسي بما يتلاءم مع التعديل الاخير.</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>increase the company's capital by (8,500,000) Jordanian Dinars per share, bringing the company's capital to twenty-five million Jordanian Dinars per share, up from sixteen and five hundred million Jordanian Dinars per</p>	<p>الموافقة على زيادة رأس مال الشركة بقيمة (8.500.000) دينار اردني/سهم وذلك ليصبح راس مال الشركة خمسة وعشرون مليون دينار اردني/سهم بدلا من ستة عشر وخمسة مليون دينار اردني/سهم وذلك عن طريق: • توزيع اسهم مجانية بقيمة</p>

<p>share, through: • Distribution of bonus shares worth (3,500,000) Jordanian Dinars to the shareholders. • A private placement to the company's shareholders worth (5,000,000) Jordanian Dinars at a price of one Jordanian Dinar per share, without a premium.</p>	<p>(3,500,000) دينار على الساده المساهمين. • اكتتاب خاص لمساهمي الشركة بقيمة (5,000,000) دينار وبسعر دينار واحد للسهم وبدون علاوة اصدار.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rana Al Omari</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rana Al Omari</p>